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Handläggare Till 
Leila Massih 
Telefon: 08-508 09 306 
 

Östermalms stadsdelsnämnd 
2016-11-24 

Konsekvenser av avskaffad boendeparkering för 
Östermalm 

Svar på skrivelse från Tobias Sjö m.fl. (M), Mimmi Deljerud 

Engholm (L) och Maximillian Molin (C) 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
1. Besvara skrivelsen med detta tjänsteutlåtande. 

2. Överlämna tjänsteutlåtandet till trafiknämnden för 

kännedom. 

 

 

   

Christina Klang  Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör  avdelningschef 

   

 

Sammanfattning 

Tobias Sjö m.fl. (M), Mimmi Deljerud Engholm (L) och 

Maximillian Molin (C) överlämnade en skrivelse till Östermalms 

stadsdelsnämnd den 22 september 2016 om vilka konsekvenser en 

åtgärd som avskaffade boendeparkeringar skulle få för Östermalm. 

 

Hantering av boendeparkering ingår inte i stadsdelsnämndens 

uppdrag enligt av kommunfullmäktige beslutat reglemente. 

Stadsdelsnämnden har tidigare svarat på en remiss avseende 

Trafikkontorets förslag till parkeringsstrategi och förslag till plan 

för gatuparkering. Några ytterligare analyser eller utredningar kan 

förvaltningen inte att göra eftersom ansvaret för parkeringsfrågor 

ligger på trafiknämnden. Förvaltningen anser att trafikkontoret i 

dialog med boende inom Östermalms stadsdelsområde bör utreda 

konsekvenserna av avskaffad boendeparkering. 
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Bakgrund 

Tobias Sjö m.fl. (M), Mimmi Deljerud Engholm (L) och 

Maximillian Molin (C) överlämnade en skrivelse till Östermalms 

stadsdelsnämnd den 22 september 2016 om vilka konsekvenser en 

åtgärd som avskaffade boendeparkeringar skulle få för Östermalm. 

Ärendet 

I skrivelsen hänvisas till ett uttalande i lokaltidningen Mitt i där 

trafikborgarrådet uttalar sig om möjligheterna för att avveckla 

boendeparkeringen i innerstan.  

 

Sjö, Deljerud Engholm och Molin framhåller att systemet med 

boendeparkering är uppskattat och för många bilberoende 

innerstadsbor en förutsättning för att de ska kunna behålla bilen. 

 

I skrivelsen önskas svar på följande frågor: 

 

1. Vilka konsekvenser en åtgärd som avskaffade 

boendeparkeringar skulle få för en livskraftig och attraktiv 

innerstad? 

 

2. Vilka är förvaltningens synpunkter och förslag gällande ett 

avskaffande av boendeparkeringar i stadsdelen? 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter  

Hantering av boendeparkering ingår inte i stadsdelsnämndens 

uppdrag enligt av kommunfullmäktige beslutat reglemente. 

Stadsdelsnämnden har tidigare svarat på en remiss avseende 

Trafikkontorets förslag till parkeringsstrategi och förslag till plan 

för gatuparkering. Några ytterligare analyser eller utredningar kan 

förvaltningen inte att göra eftersom ansvaret för parkeringsfrågor 

ligger på trafiknämnden. Förvaltningen anser att trafikkontoret i 

dialog med boende inom Östermalms stadsdelsområde bör utreda 

konsekvenserna av avskaffad boendeparkering. 

Bilagor 

Skrivelsen 


